
Zápis ze schůze Školské rady konané dne 21.3.2018 

Přítomní členové: Bc. Daniela Havláková, Mgr. Kateřina Doktorová, Pavla Bechyňová, Jiří Krátký,     

Ing. Bc. Vladimír Čmejla, Mgr. Lukáš Franěk 

Hosté: Mgr. Vladimír Juroška 

1. Schůzi zahájila paní Havláková v 17:15 a seznámila členy s programem schůze. 

2. Informovala členy o změně ve vedení školy na pozici ředitele – novou ředitelkou školy byla od 

1.4.2018 jmenována Mgr. Kateřina Doktorová. V této souvislosti bude na nejbližší 

pedagogické radě zvolen do Školské rady nový zástupce z řad pedagogů. Zároveň došlo 

k částečným změnám v úvazcích některých učitelů a v rozvrzích tříd. 

3. Paní Havláková shrnula proběhlé akce za 1. pololetí a zhodnotila je jako zdařilé. 

4. Dále sdělila, že žákům byl zrušen volný přístup na WIFI školy z důvodu výskytu několika 

případů kyberšikany mezi žáky a v souvislosti s tím také proběhla ve třídách 5., 6.A a 6.B 

beseda na téma kyberšikany s Policií ČR a následně pak s výchovnou poradkyní paní 

Pavlíkovou a paní učitelkou Havlákovou. 

5. Následně nastínila plánované akce do konce školního roku – třídní výlety, škola v přírodě, 

zájezd do Aqualandu Moravia. Paní Doktorová pak představila nově plánované akce - 

celoškolní účast na celorepublikové úklidové akci Ukliďme svět, ukliďme Česko 2018, která 

proběhne v pátek 6.4.2018 v součinnosti se sobotním úklidem organizovaným p. Milanem 

Tvrdíkem a s podporou obce, zapojení do celorepublikového projektu Recyklohraní (sběr 

baterií, tonerů a malých elektrospotřebičů) – proběhla společná diskuze členů na toto téma a 

o dalších ekologických aktivitách a dnech věnovaných např. vodě apod. a potřebě děti 

vychovávat k ekologii a ochraně přírody už od malička.  

6. Ve středu 4.4.2018 proběhne zápis do 1.třídy, ke kterému by mělo přijít až 25 dětí, nejen ze 

spádové oblasti, což je rekordní číslo. Zápisu předcházel Den otevřených dveří na 1. stupni, a 

to ve středu 7.3.2018. 

7. Dalším bodem bylo chování žáků a respektování a dodržování pravidel stanovených školním 

řádem – paní Doktorová sdělila, že se pokusí v budoucnu tento problém řešit důslednějším 

vedením žáků k dodržování školního řádu – k tomuto tématu proběhla opět diskuze všech 

členů. 

8. Na podnět pana Čmejly byl diskutován problém místa pro odkládání oblečení a batohů ve 

školní jídelně – paní Doktorová sdělila, že se tento problém pokoušela několikrát řešit 

s bývalým vedením školní jídelny, a že v tom bude pokračovat i s novou paní vedoucí. 

9. Slovo dostal pan Juroška, který shrnul své působení ve funkci ředitele – rozběhl školní rok, 

stabilizoval pedagogický sbor, zhodnotil průběh pedagogického procesu jako vyhovující. 

Vzhledem k odchodu ze školy za sebe zajistil zástup a školu předá nově nastupující paní 

ředitelce Doktorové ve čvrtek 29.3.2018 za přítomnosti pana starosty Hrdého. 

10. Následně dostala slovo paní Doktorová jako nově nastupující ředitelka školy a představila 

svou vizi, své plány s vedením školy – hlubší stabilizaci pedagogického sboru a jeho podporu 

při dalším vzdělávání, zapojení do ekologických aktivit jako výchovy k ochraně přírody, 

potřebu jasného nastavení pravidel pro chování žáků a důsledků při jejich porušování, 

rozšíření sportovních kroužků pro 1. i 2.stupeň, možnost rozšíření řemeslných kroužků, 

zapojení se do vypisovaných grantů a projektů apod. 



11. Pan Franěk poděkoval jménem zřizovatele panu Juroškovi za odvedenou práci. K tomuto 

poděkování se připojila i paní Doktorová, která ještě ocenila vstřícnou spolupráci při 

předávání školy a pomoc v začátcích jejího funkčního období. 

12. Paní Havláková stanovila termín další schůze na červen 2018  a ukončila jednání v 18 hodin. 

 

Zapsala: Mgr. Kateřina Doktorová     Dne: 21.3.2018 

  


